
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 53
Forslag til lov om ændring af lov om hold af dyr. (Smittebeskyttelse, forenkling af reglerne

om sundhedsrådgivning og påbud om rådgivning om Salmonella Dublin).

Af miljø- og fødevareministeren (Jakob Ellemann-Jensen)

Spørgsmål 3

Vil ministeren kommentere artiklen ”Det Dyreetiske Råd finder det “stærkt betænkeligt” at

afskaffe nuværende sundhedsrådgivning” bragt på Altinget.dk den 2. november 2018

(https://www.altinget.dk/foedevarer/artikel/det-dyreetiske-raad-er-staerkt-betaenkelig-ved-

at-afskaffe-nuvaerende-sundhedsraadgivning) og i den sammenhæng forklare, hvorfor

dyrevelfærden ikke vil blive slækket, når der ændres i ordningen om sundhedsrådgiv-

ningsaftaler?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Simon Kollerup (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Kollerup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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